
Zápisnica č. 46 z  rokovania Vedenia STU konaného dňa  9. novembra 2004  
  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Robert Špaček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomný:  
 
Program rokovania: 
1. Harmonogram akademického roku 2005/2006 na STU (pror. Kalužný). 
2. Vydávanie dokladov o vzdelaní (pror. Kalužný). 
3. Koncepcia rozvoja e-learningu na STU (pror. Kalužný). 
4. Pracovný poriadok na STU (pror. Molnár, kvestorka Žideková). 
5. Telefónna sieť na STU (pror. Redhammer). 
6. Štruktúra propagačného materiálu o STU (pror. Špaček). 
7. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Harmonogram akademického roku 2005/2006 na STU (pror. Kalužný) – Príloha č.1. 
2) Vydávanie dokladov o vzdelaní na STU (pror. Kalužný) - Príloha č.2. 
3) Koncepcia rozvoja e-learningu na STU (pror. Kalužný) - Príloha č.3. 
4) Štruktúra propagačného materiálu o STU (pror. Špaček) - Príloha č.4. 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy: 1/45/2004, 3/44/2004, 4/45/2004 
 
Nesplnené úlohy:  2/44/2004 – plnenie tejto úlohy je predĺžené do 22.11.2004. 
   6/44/2004 – plnenie tejto úlohy je predĺžené do 6.12.2004. 
 
Informácie z porád a vyšších orgánov: 
Rektor Báleš:  
Máme prísľub, že dostaneme peniaze na rekonštrukciu areálu športu na Mladej Garde. 
 
Prorektor Redhammer: informoval o prijatých projektoch za STU. 
 
 
K bodu 1 Harmonogram akademického roku 2005/2006 na STU (pror. Kalužný). 
 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál, ktorý obsahoval 3 návrhy harmonogramu 

akademického roka 2005/2006. Odporučil Vedeniu STU prijať 12 týždňový 
semester s pevným začiatkom semestrov 1.10.2005 a 1.3.2006. 

 
Rektor Báleš: prikláňa sa k modelu 13 týždňového semestra. 
Pror. Bučko: upozornil, že napr. na SvF STU sú určité špecifiká, pretože študenti absolvujú 

merania v teréne a na priamu výučbu by potom zostalo len 10 týždňov. Preto je 
za 13 týždňový semester. 
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Uznesenie č. 1/46/2004 
Vedenie STU rozhodlo, že akademický rok 2005/2006 bude mať 12 týždňové semestre a bude 
platiť nasledujúci harmonogram s tým, že každá odpadnutá výučba sa nahrádza počas 
semestra a najneskôr v prvých 2 týždňoch skúškového obdobia. 
 
Zimný semester 
Výučba  01. 10. 2005 – 23. 12. 2005 
Skúškové obdobie 27. 12. 2005 – 04. 02. 2006 
 
Letný semester 
Výučba  15. 02. 2006 – 06. 05. 2006 
Skúškové obdobie 08. 05. 2006 – 17. 06. 2006 
 
 
K bodu 2 Vydávanie dokladov o vzdelaní (pror. Kalužný). 
 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál „Vydávanie dokladov o vzdelaní na STU“ 

a podrobne komentoval jeho obsah. Materiál obsahuje návrh na Príkaz 
rektora ako aj vzory dokladov o vzdelaní v slovenskom aj anglickom 
jazyku. 

 
Uznesenie č. 2/46/2004 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Vydávanie dokladov o vzdelaní na STU“ a rektor STU 
vydá Príkaz k vydávaniu dokladov o vzdelaní. 
 
 
K bodu 3 Koncepcia rozvoja e-learningu na STU (pror. Kalužný). 
 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál „Koncepcia rozvoja e-learningu na STU“, ktorý 

vznikol na základe podkladových materiálov získaných od prodekanov fakúlt 
a vedenia ICV STU. Obsiahnutý je v ňom súčasný stav e-learningu na STU 
ako aj možný rozvoj v horizonte 2-3 rokov. Bola menovaná komisia poverená 
organizáciou a návrhom realizácie e-learningu na STU. Členmi komisie sú 
príslušní prodekani fakúlt a riaditeľ ICV STU. 

 
Pror. Molnár: Jednotlivé pracoviská na STU majú svoje špecifiká. Je potrebné určiť časový 

horizont dokedy majú byť všetky študijné podklady a materiály na internete. 
Rektor Báleš: Navrhol doplniť konkrétne termíny k jednotlivým úlohám, ktoré sú uvedené 

v materiále a pri jednotlivých úlohách pripraviť aj odhad finančného rozpočtu 
na ich realizáciu. 

Pror. Špaček: Poukázal na to, že je potrebné sa vrátiť k filozofii e-learningu a vyjasniť si, čo 
všetko tam patrí. 

 
Stanovisko č. 1/46/2004 
Vedenie STU súhlasí s predloženým materiálom „Koncepcia rozvoja e-learningu na STU“ s 
pripomienkami. 
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K bodu 4  Pracovný poriadok na STU (pror. Molnár, kvestorka Žideková). 
 
Pror. Molnár: Ako problémovú vec vidí definíciu kto je a kto nie je vedúci pracovník. 
Kvestorka Žideková: je tu problém aj v platnej legislatíve. Zákon o verejnej službe nám 

ukladá vydať Pracovný poriadok. Zákonník práce zase nepriamo 
definuje, kto je vedúci zamestnanec. 

Rektor Báleš: Každý člen Vedenia STU dostane tento písomný materiál na preštudovanie 
a tento bod bude znovu zaradený do programu rokovania V-STU dňa 
22.11.2004. Na toto rokovanie je potrebné prizvať aj JUDr. Fabianovú. 

 
 
K bodu 5 Telefónna sieť na STU (pror. Redhammer). 
 
Pror. Redhammer: Prorektor Redhammer informoval Vedenie STU o stave projektu 

Telefónna sieť na STU. Máme zatiaľ dve ponuky na riešenie tohto 
projektu a cca 2 ponuky ešte čakáme a informoval o obsahu došlých 
ponúk. 

Pror. Bučko: stále zostáva nevyriešená otázka telefónnych ústrední na fakultách. Niektoré 
fakulty ich modernizovali, iné nie. 

Rektor Báleš: Poukázal na to, že prioritou STU je nový informačný systém CAMPUS 
ONLINE. Pravdepodobne nebude na STU dostatok financií na krytie 
obidvoch projektov súbežne. Do budúcnosti je potrebné urobiť analýzu 
mobilnej a pevnej siete. 

 
Stanovisko č. 2/46/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave projektu Telefónna sieť na STU. 
 
 
K bodu 6 Štruktúra propagačného materiálu o STU (pror. Špaček). 
 
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál: „Štruktúra propagačného materiálu o STU“, ktorý 

obsahuje návrh štruktúry a harmonogram propagačnej brožúry ako aj CD.  
 
Pror. Kalužný: podkladové materiály, ktoré sú požadované sa nachádzajú na www stránke 

STU. Navrhuje, aby brožúrka o STU bola pripravená na ich základe a daná na 
overenie a autorizáciu jednotlivým prorektorom STU. 

Pror. Molnár: Navrhol prispôsobiť tento materiál aj pre generáciu našich budúcich študentov. 
Rektor Báleš: musíme si ujasniť, komu je určený tento materiál. Prikláňa sa k názoru, že 

brožúrka o STU má byť propagačná a všeobecne ladená. 
Pror. Redhammer: v materiáli chýba rozsah a forma brožúrky. 
Pror. Špaček: Pre maturantov sú pripravované iné materiály, brožúrka o STU nemá za cieľ 

osloviť 1 cieľovú skupinu, chce byť všeobecná. 
 
Uznesenie č. 3/46/2004 
Vedenie STU schvaľuje „Štruktúru propagačného materiálu o STU“, ktorý obsahuje brožúrku 
o STU a CD. 
 
Úloha č. 1/46/2004 
Rektor STU ukladá úlohu predložiť 1. variant brožúrky o STU do 15.12.2004. 
Z: Pror. Špaček 
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T: 15. 12. 2004. 
 
K bodu 7 Rôzne. 
 
1) Rektor Báleš: informoval, že oslovil listom komisára EÚ Fígeľa a pozval ho na stretnutie 

so študentmi a učiteľmi STU. Pozvanie bolo prijaté a uskutoční sa pravdepodobne 
začiatkom letného semestra. 

 
2) Pror. Molnár:  

- informoval o riešení problémov so študentskými preukazmi na FEI STU. 
- informoval o postupe pri riešení sťažností študentov na fungovanie a platenie za IT 

sieť na ŠD. Riešenie tohto problému je v kompetencii riaditeľov ŠD. 
- Informoval o stave výberového konania na IS CAMPUS ONLINE. Do konca tohto 

roku musíme vytvoriť projektový tím. 
 
Úloha č. 2/46/2004 
Rektor STU ukladá úlohu predložiť harmonogram projektu CAMPUS ONLINE. 
Z: Pror. Molnár 
T: 22. 11. 2004. 
 
3) Pror. Kalužný:  
- Informoval o obsadení miest pre doktorandov na jednotlivých fakultách STU. 

Z celkového počtu 251 miest sa na STU nepodarilo obsadiť celkom 37. 
- Informoval o priebehu veľtrhu Akadémia vzdelávania. Hodnotil ho vcelku ako úspešnú 

akciu. Negatívum – nemali sme prakticky žiadne propagačné materiály a preto je potreba 
brožúrky o STU a CD veľmi naliehavá. 

 
4) Pror. Špaček: Predložil členom Vedenia STU niekoľko variantov grafických návrhov na 

vlajky STU, trepotalky, tričká a odznaky. Návrhy budú u neho, každý z členov V-STU si 
ich môže prezrieť a odporučiť najlepšie návrhy do výroby. 

 
5) Predseda AS Žalman: upozornil na to, aby sa časovo stihlo schválenie nového 

ubytovacieho poriadku na ŠD STU tak, aby sme ho na budúci rok mohli už používať. Je 
treba dopracovať kritériá pre ubytovanie 

 
Úloha č. 3/46/2004 
Rektor STU ukladá úlohu vypracovať celouniverzitné kritériá na ubytovanie v ŠD STU 
vrátane MTF Trnava. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 22. 11. 2004. 
 
6) Rektor Báleš: požiadal prorektora Bučka, aby pripravil perspektívne návrh na odpredaj 

dubiózneho majetku STU pre budúcnosť. 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 

 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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